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MØTEPROTOKOLL 
LEVEKÅRSUTVALET 

 
 
 

Møtedato: 26.09.2016 
Møtestad: Heradshuset, Dale 
Møtetid: 09:15 - 11:55 
 
 
 
 

Møtedeltakarar: 
  

Medlemmer Parti Rolle 

Magne Hestad AP Utvalsleiar 

Hege Eide Vik SP Nestleiar 

Anders Jin Risnes AP Medlem 

Anneli Vatle Lilletvedt H Medlem 

Brita Hesjedal Lunde AP Medlem 

Evelyn Boge SV Medlem 

Tom Charles Johnsen MDG Medlem 

  
 
 
Andre møtande: 
Kommunalsjef oppvekst Ann Kristin Bolstad 
Kommunalsjef helse og omsorg Solrun Hauglum 
Politisk sekretær Sølvi Legård 

 

 
 
 

Saksliste 
SAKSNR TITTEL 
  

17/2016 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 

18/2016 GODKJENNING AV MØTEBOK 

19/2016 REFERATSAKER OG MELDINGAR 

20/2016 DRØFTINGAR/ORIENTERINGAR 
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17/2016: GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKSLISTE 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Innkalling og saksliste vert godkjent. 
 
Levekårsutvalet  26.09.2016 
 
Behandling: 
Til sak 20/2016: 
Protokollmerknad frå Evelyn Boge, SV:   
Levekårsutvalet ber om at det i møteinnkallinga vert gjort greie for kva slags orienteringar/drøftingar 
som skal skje i møtet.  Presentasjonen skal sendast ut saman med møteinnkalllinga. 
 
Innkalling og saksliste blei godkjent med merknaden frå Evelyn Boge. 
 
LEV - sak 17/2016 Vedtak: 
 
Innkalling og saksliste vert godkjent. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
18/2016: GODKJENNING AV MØTEBOK 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Møteboka vert godkjent slik ho ligg føre. 
 
Levekårsutvalet  26.09.2016 
 
Behandling: 
Samrøystes vedtak. 
 
LEV - sak 18/2016 Vedtak: 
 
Møteboka vert godkjent slik ho ligg føre. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
19/2016: REFERATSAKER OG MELDINGAR 
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
 
Referatsakene vert tatt til orientering. 
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Levekårsutvalet  26.09.2016 
 
Behandling: 
Referat frå styringsgruppa og prosjektgruppa vil bli lagt fram for levekårsutvalet som meldings-/ 
referatsak. 
Levekårsutvalet tek rapporten for forprosjektet i Lev Vel i Vaksdal til orientering. 
 
Samrøystes vedtak. 
 
LEV - sak 19/2016 Vedtak: 
 
Referatsakene vert tatt til orientering. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
20/2016: DRØFTINGAR/ORIENTERINGAR 
 

 Omvising og presentasjon av Vaksdal introsenter (VIS) 

 Nytt til barnehage- og skuleåret 2016 (sjå vedlegg) 

 Orienteringar frå Helse og omsorg 

 Diverse orienteringar frå rådmannen 
 
Levekårsutvalet  26.09.2016 
 
 
Behandling: 

 Omvising og presentasjon av Vaksdal introsenter (VIS) 
 

 Nytt til barnehage- og skuleåret 2016 
Kommunalsjef oppvekst orienterte 
 

 Orienteringar frå Helse og omsorg 
Kommunalsjef helse og omsorg orienterte om stoda i sjukeheimstenesta. 
Levekårsutvalet ønskjer ei oversikt over grunnbemanninga i sjukeheimane samt andre funksjonar 
som er inne og utfører tenester. 
 

 Leiar og nestleiar i utvalet samt kommunalsjef oppvekst har vore i møte med KS konsulentene og 
her vart m.a. føremålet med levekårsutvalet drøfta.  Leiaren ønskte at dette vart tatt opp til 
drøfting. 
Korleis kan utvalet tenkja seg å arbeida, m.a. koma i forkant og ta styringa på saker i staden for å 
få informasjon i etterkant om det som har  skjedd. 
Det vert prøvd å få til eit temamøte om dette til neste møte i utvalet. 
 

 Diverse orienteringar frå rådmannen 
Ingen saker 
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LEV - sak 20/2016 Vedtak: 
 
Saka vert tatt til orientering. 
 
 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
 
 
SPØRSMÅL 
 
Anneli Vatle Lilletvedt 
Forvaltningsrevisjon heimetenesta - kva er status på tiltaka som blei vedtatt.  
Levekårsutvalet ba om at tilbakemeldinga frå rådmannen blir lagt fram for utvalet. 
 
Brita Hesjedal Lunde 
Om frisør på sjukeheimane 
Levekårsutvalet ba administrasjonen ta kontakt med frisørar som er etablert i kommunen for å høyra 
om dei kan vere interessert i å etablera frisørtenester på sjukeheimane. 
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